

Title (en)

With fixing element

Title (de)

Schlingschloss mit Fixierungselement

Title (fr)

Serrure à collet dotée d'un élément de fixation

Publication

EP 2332874 A1 20110615 (DE)

Application

EP 09178674 A 20091210

Priority

EP 09178674 A 20091210

Abstract (en)

The device has a wrap-round element (3) and another wrap-round element extended between two side walls (11, 12). The latter wrap-round element is a movable bolt (4) to be inserted into a housing (1) at a predetermined position and has a groove (41). The groove is located between the side walls of the housing when the latter wrap-round element is in the predetermined position. A fixing element is mounted on the housing for fixing the latter wrap-round element in the predetermined position in the housing and is engaged in the groove of the latter wrap-round element.

Abstract (de)

Tragmittelverbindung zur Befestigung eines Tragmittels 2 einer Aufzugsanlage, mit einem Gehäuse 1, das zwei Seitenwände 11, 12 umfasst, mit mindestens zwei im Wesentlichen zylinderförmigen Umschlingungselementen 3, 4 zur Befestigung des Tragmittels 2, wobei die Umschlingungselemente sich jeweils zwischen den zwei Seitenwänden 11, 12 erstrecken und wobei das zweite Umschlingungselement 4 als in das Gehäuse einführbarer beweglicher Bolzen ausgebildet ist, mit einem am Gehäuse anbringbaren Fixierungselement 5 zur Fixierung des zweiten Umschlingungselements 4 in dessen Position im Gehäuse 1, wobei dass das Fixierungselement 5 derart ausgebildet ist, dass es in mindestens eine zwischen den Seitenwänden 11,12 des Gehäuses 1 zu liegen kommende Vertiefung 41 des zweiten Umschlingungselements 4 eingreift.

IPC 8 full level

B66B 7/08 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B66B 7/085 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [AD] EP 2000431 A1 20081210 - INVENTIO AG [CH]
- [A] DE 1937155 A1 19710204 - SEHLBACH HERBERT SCHMALWEBEREI
- [A] US 4365391 A 19821228 - CHAPALAIN JEAN-PIERRE

Cited by

CN112706114A

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

AL BA RS

DOCDB simple family (publication)

EP 2332874 A1 20110615; US 2011139551 A1 20110616; US 9004232 B2 20150414

DOCDB simple family (application)

EP 09178674 A 20091210; US 90269010 A 20101012